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Klepredactie te bereiken via 

e-mail adres Klepredactie: 

mailklep@planet.nl 

Bankrek.nr. NL10RBRB069.53.03.031 

 
REDACTIE 

Han Blok              Tel.: 542580 

Jan Herckenrath Tel.: 541395 

Henny de Wildt              Tel.: 542366 

Toos Kistemaker Tel.: 542285 

 
VOORZITTER 
Han Blok  Tel.: 542580 

 

OVERIGE MEDEWERKERS 

Adrie Wiegers             Tel.: 541620 

Annie Vleming             Tel.: 541735 

Leida Bernts             Tel.: 542167 

Elly Basten             Tel.: 541914 

Henk Fleuren             Tel : 541505 

Math Ahout             Tel : 542167 

Edward Paymans         Tel : 540505  

Marian Groenen           Tel : 541638 
 
CONTACTPERSOON BEDRIJVEN 
ADVERTEERDERS 
Leida Bernts                  Tel. 542167 

 
BEZORGER VAN DE KLEP 

Rinie Verwaayen Tel.: 542153 

 

 

 

Wat is de Klep? 

 

De Klep is een blad van en voor inwoners van 

Horssen. De redactie heeft zich tot doel gesteld 

een goed leefklimaat in Horssen te bevorderen 

door: te informeren, kritiseren, publiceren en 

amuseren. De Klep verschijnt tweewekelijks en 

wordt gratis aan huis bezorgd. 

Abonnementsgeld wordt niet in rekening 

gebracht. Ter bestrijding van de kosten wordt er 

jaarlijks een acceptgirokaart gezonden, 

waarmee een bijdrage kan worden gegeven 

naar eigen goeddunken. 

Verdere inkomsten komen uit advertenties.  

Een hele pagina adverteren kost   € 18,50 

Een halve pagina adverteren kost €   9,50 

Het verschuldigde bedrag wordt door  

Leida Bernts geïnd. 

Kleppertjes zijn kosteloos. 

 

 

TE PUBLICEREN STUKKEN KUNNEN WORDEN AANGELEVERD OF GEDEPONEERD IN 

ONZE BRIEVENBUS: Kerkpad 9b  

OF VIA E-MAIL OP: mailklep@planet.nl 

Kopij voor de volgende Klep gaarne inleveren uiterlijk: 

Maandag 9 november vóór 18.00 uur voor de Klep van 11 november 2020 

Maandag 30 november vóór 18.00 uur voor de Klep van 2 december 2020 

 

DOKTERSDIENSTEN 

Huisartsendienst Nijmegen en omstreken  Huisartsenpraktijk  Gerrits 

Tel.: 0900-8880                Tel.: 0487-541390 

 € 0,10 per minuut 

Thuiszorg: Buurtzorg West Maas en Waal  06-22920031 

(24 uur per dag bereikbaar) 

 

OVERIG DRUKWERK 
Dorpskrant De Klep verzorgt ook al uw drukwerk. Heeft u vragen over de aanwezige mogelijkheden, 

informeer dan bij Hans Bernts. 

U krijgt dan een vrijblijvende prijsopgave. Telefoonnummer: 06-23466896 

mailto:mailklep@planet.nl


3 

Parochie H.Franciscus en H.Clara 

 

Allerzielenviering 
De Allerzielenviering zal dit jaar plaatsvinden op zondag 1 november 

om 11.00 u. in de voormalige H.Antonius Abt kerk.                                                                 

Pastoor Jos Hermans zal in deze H.Mis voorgaan met medewerking 

van onze organist André van Dijk en de avondwakegroep.                                                                                                           

We staan stil bij de mensen die voor ons een bijzondere betekenis 

hadden en die door de dood van ons gescheiden zijn.                                     

Met name wordt stilgestaan bij de parochianen die gestorven zijn                 

in de periode november  2019 - november 2020. Een lichtje wordt 

ontstoken bij het kruisje met de naam van die dierbare mens.  

Vanwege de corona-maatregelen zijn maar 30 plaatsen beschikbaar in 

de kerk, waarbij de familieleden van de overledenen                              

van het afgelopen jaar voorrang krijgen. De plaatsen die overblijven 

kunnen gereserveerd worden door de andere parochianen. U kunt zich 

daarvoor aanmelden bij het parochiesecretariaat in Druten, telefonisch 

op vrijdagmorgen tussen 9.00 en 12.00 u. of via de mail 

info@parochiefranciscusenclara.nl.    

Misintenties kunt u opgeven bij Lenie van Oosteren                                      

Mr. Muldersstraat 24. Het opgeven van een misintentie geeft            

geen garantie op een plaats in de kerk.                                                                     

U wordt dringend verzocht om een mondkapje te dragen in de kerk. De 

pastoor zal dit jaar niet meegaan naar het kerkhof                               

om de graven te zegenen. In de devotiekapel zullen we ook een aantal 

gedachtenisprentjes neerleggen om mee te nemen naar huis. 

Ondanks deze beperkingen hopen we toch op een goede viering,     die 

troost, kracht en vertrouwen in de toekomst mag geven. 

 

Avondwakegroep Horssen 

 

  

mailto:info@parochiefranciscusenclara.nl


4 

Parochie H.Franciscus en H.Clara 

 

Olijfboom geplant op het kerkhof 
Woensdag 7 oktober heeft een aantal mensen van de kerkhof-groep 

samen met pastoor Jos Hermans een olijfboom geplant op het kerkhof, 

rechts achter de Calvarieberg bij het bankje. 

Wat is de betekenis van deze boom? Met deze “Laudato Si- boom” 

willen we symbolisch zeggen, dat we het appel van “Laudato Si”, de 

encycliek van paus Franciscus over zorg voor Gods schepping, ernstig 

nemen. De Kerk heeft de maand september uitgeroepen tot 

Scheppingsperiode.  

Op 4 oktober, de feestdag van H. Franciscus van Assisi, patroonheilige 

van onze parochie, hebben we deze periode afgesloten met een 

speciale viering in onze parochiekerk. Na afloop van de viering is een 

olijfboom geplant in de pastorietuin in Druten. In de kerkdorpen hebben 

de olijfbomen een plaats gekregen op de kerkhoven. In deze crisistijd 

samen een boom planten die pas over enkele jaren vrucht zal dragen, 

is ook een boodschap van hoop en vertrouwen.  
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    Horssen   
    Activiteiten- en Festiviteiten  

           Kalender 2020 
 

     Oktober 

28 Informatieavond fusie Druten Wijchen 

 

     November 

14 Ophalen oud papier 

 

 

Drone gevonden 
  
Er is een drone gevonden op de  Bikkeldam 
Wie is hem kwijt geraakt? 
Je kunt contact opnemen met W. van Ooijen, tel. 06-38612762 
  



7 

  



8 

Informatie Dorpslijst Horssen  
 

Sjef van Elk stopt als wethouder 
“Wat is het mooi om na een zeer lange 
onafgebroken carrière in het lokaal 
openbaar bestuur zelf mijn afscheid te regisseren. Dat moment heb ik 
bereikt. Na 10 jaar raadslid, 12 jaar fractievoorzitter en bijna 15 jaar 
wethouder, is het goed zo. Op 20 oktober vier ik mijn 66e verjaardag en is 
het tijd voor andere leuke dingen in het leven”. 
Dit waren de woorden van Sjef van Elk in het persbericht dat op 6 oktober 
naar buiten werd gebracht. Helaas één dag te laat om op te nemen in de 
vorige Klepeditie. Namens Dorpslijst Horssen danken we Sjef alvast voor 
zijn vele jaren voortreffelijke werk als wethouder.  
 
Opvolging 
Sjef is wethouder namens Dorpslijst Puiflijk/Druten-Zuid. De Dorplijsten 
Afferden, Deest, Horssen en Puiflijk/Druten-Zuid, dragen ondergetekende 
voor als opvolger voor Sjef van Elk. 
Natuurlijk ben ik zeer vereerd met de voordracht door de andere 
Dorpslijsten.  
Hoewel ik al diverse felicitaties heb mogen ontvangen, is het pas officieel 
als ook de gemeenteraad hiermee instemt. Dit zal moeten gebeuren 
tijdens de raadsvergadering van 12 november a.s... 
 
Wanneer ondergetekende benoemd wordt tot wethouder, zal de nummer 
2 van de kieslijst worden benaderd om raadslid te worden. Dit is de 
officiële procedure.  
Ben van Ooijen is kandidaat raadslid en hij zal Dorpslijst Horssen gaan 
vertegenwoordigen in de gemeenteraad. Zijn benoeming zal ook 
plaatsvinden tijdens de raadsvergadering op 12 november. 
 
Naast raadsleden heeft een politieke partij ook de mogelijkheid om 
burgerleden te benoemen. Burgerleden ondersteunen de raadsleden en 
de partij door mee te denken over de stellingname van de partij op 
belangrijke thema’s, kritische vragen te stellen en deel te nemen aan 
Ronde Tafel Gesprekken (RTG’s). 
 
Op 12 november zal Marrie van Rijn benoemd worden tot burgerlid 
namens Dorpslijst Horssen. Hierdoor kan zij Ben ondersteunen bij het 
raadswerk. 
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Als Dorpslijst Horssen wensen wij Ben en Marrie veel wijsheid en plezier 
toe. 
Overigens mag Dorpslijst Horssen nog een burgerlid voordragen. Vanuit 
de eigen achterban is er geen belangstelling, maar misschien zijn er wel 
andere Horssenaren die deze functie namens Horssen willen vervullen 
 
Fout bij versturing enquête draagvlakonderzoek 
Ik heb diverse opmerkingen gekregen van inwoners dat zij geen 
enquêteformulier hadden ontvangen. In eerste instantie leek het erop dat 
dit kwam door de fouten van PostNL en doordat inwoners een geheim 
adres hebben. De gemeente mag de adresgegeven dan niet doorgeven 
aan derden (het onderzoeksbureau I&O).  
De groep bleek echter nog groter te zijn, namelijk kiesgerechtigden die op 
een adres met de bestemming ‘onderneming’ wonen, hadden ook geen 
enquêteformulier ontvangen. Voor de gemeente Druten betreft het hier 
587 inwoners. Zij hebben alsnog een formulier gekregen en voor hen is de 
termijn voor inzending verlengd tot 26 oktober. 
Voor de andere inwoners is de termijn reeds verstreken en uit een eerste 
inventarisatie blijkt dat 1 op 3 kiesgerechtigden zijn of haar mening heeft 
gegeven over de voorgenomen fusie. 
 
Informatieavond fusie 28 oktober in de Horst 
Zoals ik vorige Klep al aangaf, is de aanvang van de bijeenkomst 
vervroegd naar 19.30 uur. (dit voor degenen die de Klep al op woensdag 
krijgen). 
 
Michel Lepoutre krijgt de erepenning van Druten 
Tot twee keer toe wilde de gemeente Druten het afscheid van wethouder 
Michel Lepoutre vieren, maar beide keren ging het niet door vanwege 
corona. Omdat er geen vooruitzicht is dat er een waardig afscheid kan 
worden georganiseerd, kreeg Michel vrijdag j.l. de Gemeentelijke 
Erepenning van Druten, uitgereikt door burgemeester Corry van Rhee-
Oud Ammerveld. 
Een Gemeentelijke Erepenning wordt toegekend door de gemeenteraad 
als blijk van waardering en erkentelijkheid aan een inwoner die zich 
minimaal tien jaar in belangrijke mate en op een ‘breed maatschappelijk 
gebied’ verdienstelijk heeft gemaakt. 
 
Gérard de Wildt (06-36258297 of g.dewildt15a@gmail.com ) 

 

mailto:g.dewildt15a@gmail.com
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Kerktijden Prot. Gem.   

 
1 november . 10.00 uur in Bergharen 

                         Ds. M. Soethout. 

 

4 november. 19.30 uur in Bergharen. 

Dankdag , oecumenische dienst met  

                         Dhr. Jack Steeghs en Ds. Fonteyn. 

 

8 november. 10.00 uur in Horssen. 

                         Ds. Soethout.        
De diensten zijn te beluisteren via: Kerkomroep.nl    
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Beste Kleplezers, 
 

Hoewel de kleurrijke digitale versie van De Klep op Horssen.nu veel 

mooier is, willen de meeste toch het gedrukte boekje blijven ontvangen.  

Het doet ons goed dat het werk van de diverse vrijwilligers die met 

elkaar De Klep schrijven, redigeren, vouwen, nieten en rondbrengen zo 

gewaardeerd wordt. Helaas blijkt lang niet iedereen bereid bij te dragen 

in de druk-kosten van dit fraaie dorpskrantje dat op weg is naar de 50ste 

jaargang. 

Toch blijven we rekenen op uw redelijkheid en vragen we weer om een 

vrijwillige bijdrage naar draagkracht van bijvoorbeeld €5 tot €15 per 

adres.  

De bijgevoegde envelop kunt u gebruiken om uw bijdrage in de 

brievenbus van De Klep Kerkpad 9b deponeren.  

Bij John&Annemieke’s Dagwinkel liggen nog voldoende lege 

enveloppes en ook kunt u uw gevulde envelop daar inleveren..  

U kunt ook het bedrag overmaken naar 

Rabobank : NL25 RABO 0128 9606 20     of  

SNS regiobank : NL 10 RBRB 0695 3030 31 

 

Bestuur van Stichting Dorpskrant De Klep 
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Twee jubilarissen en een  afscheid. 

Onlangs werden Gusta van Oosteren en Marie- José Mol door de voorzitter van ’t Riem Henk van 

Rensen  in het zonnetje gezet. 

Gusta volgt al 25 jaar de lessen Mandenvlechten bij ’t Riem. Ze begon met het leren van de 

basistechnieken en met het omgaan met materialen en gereedschappen. Onder leiding van docent 

Jozef Wiegers kwamen er steeds mooiere manden uit haar handen. Pronkstukken in haar “carrière” 

waren ongetwijfeld de manden die ze maakte voor de bruiloft van haar dochter en natuurlijk de wieg 

voor haar kleindochter. 

Marie José Mol is al 25 jaar docent aquarelleren bij ’t Riem. Ze weet met haar inzet, creativiteit, en 

haar kennis de deelnemers steeds weer te motiveren. Dat ze dat goed  doet bewijst wel het feit dat 

de deelnemers aan haar cursus dat al heel lang doen. Steeds weer komen er mooie dingen uit hun 

handen. Ook was ze steeds bereid de cursus te promoten op bijvoorbeeld de Dickensdag, bij de 

Molenfeesten in Winssen en ook op de inloopavonden in het Dorpshuis.  

Gusta en Marie José ontvingen naast bloemen ook een tinnen beeldje, gegoten in het logo van ’t 

Riem.  

Piet Coppes nam na 18 jaar afscheid als docent mandenvlechten. Hij leerde overigens dat 

mandenvlechten, toen hij zelf nog cursist was bij ’t Riem. Na het vertrek van de toenmalige docent 

Wim Roelofs nam Piet, samen met Jozef Wiegers het stokje van hem over.  

De cursisten van Piet kwamen overal vandaan. Zijn betrokken manier van lesgeven was daar debet 

aan. Piet ging ook vaak naar braderieën, open dagen, oogstdagen, enzovoort om de cursus voor ’t 

Riem te promoten.  Ook liet hij thuis een speciale oven bouwen om de wilgentenen op temperatuur 

te brengen, zodat er goed mee gevlochten kon worden. 

Het besluit om te stoppen met het lesgeven was voor Piet een moeilijk besluit. Maar….. hij blijft 

betrokken. Jozef kan altijd op hem terugvallen. 

Piet ontving uit handen van Henk van Rensen een prachtig tinnenfiguur, een mandenvlechter 

voorstellend. Daarnaast was er een bierpakket. 
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  Afdeling Druten  

 

CDA DRUTEN IS POSITIEF OVER DE FUSIE MET DE GEMEENTE WIJCHEN 

 

De gemeente Druten is een gemeente met veel groen en ruimte waar het 

fijn en prettig wonen is. Voor de bewoners willen we een veilig omgeving 

creëren met  sport- en zorgvoorzieningen voor elke burger, jong en oud. 

Het CDA hecht veel waarde aan de mening van de bewoners in onze 

gemeente en besteedt hier aandacht aan door in gesprek te gaan.  

We staan positief tegenover de fusie met de Gemeente Wijchen omdat 

schaalvergroting financiële mogelijkheden biedt voor voorzieningen voor 

de burgers. Daarnaast kunnen we de kwaliteit van het ambtelijke 

personeel verhogen. Wij zien kansen in de zin dat we bestuurlijk sterker 

komen te staan, en meer expertise kunnen bundelen.  

 

In het proces waarin de samenvoeging onderzocht wordt stelt het CDA als 

voorwaarden transparantie naar de burgers, voldoende communicatie 

naar en voor alle betrokken partijen en dat er tussentijdse verantwoording 

van het projectteam wordt afgelegd. 

 

Voor de toekomst en voor een nieuwe gemeente vinden wij een goede 

bestuurlijke samenwerking met onder andere de Adviesraad Sociaal 

Domein Druten, sportverenigingen en dorpshuizen van belang.  

 

Overigens beweert het CDA niet dat het samengaan met een andere 

gemeente alleen maar voordelen heeft. In onze ogen wegen de 

voordelen wel op tegen de nadelen.  

 

Johan Wiersma, fractievoorzitter, raadslid  

Hellen Klein Velderman - Perlo, burgerraadslid 

Ton Lansdaal, burgerraadslid 
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We zijn op zoek naar een POSTBEZORG(ST)ER op de ZATERDAGEN/ 

VAKANTIES in Horssen.  

 Wat je moet weten; 

 *het is op zaterdagen (elke zaterdag of om de week) 

 *het is VEEL  loop- en fietswerk, zorg voor een stevige  

   fiets/schoenen 

 *tussen 11.00 uur en 18.00 uur moet de post bezorgd worden 

 *de bestelloop duurt 2,5 tot 3 uur 

 *door weer en wind, lekker buiten  

Meer informatie en/of aanmelden bij hans.van.elk@postnl.nl. 

________________________________________________________________ 

 

Twee studieboeken: 
-Principles of Chemistry (A Molecular Approach)  third edition  
Nivaldo J.Tro,   in 
goede staat. 
-Biology ( A Global Approach)  tenth edition ,   
 in redelijke staat 
 
Tel: 06 21654865 

  

mailto:hans.van.elk@postnl.nl


17 

  

 

 

Voor een toekomst zonder dementie. 
 

In de week van 1 tot en met 7 november vindt de collecte van 

Alzheimer Nederland plaats. In heel Nederland gaan ruim 

21.000 collectanten deur aan deur om geld in te zamelen. 

Ook in HORSSEN. 

 

De jaarlijkse collecteweek in november is ontzettend belangrijk voor het werk 
van Alzheimer Nederland. Vrijwillige collectanten halen dan geld op voor een 
toekomst zonder dementie en betere ondersteuning van mensen met 
dementie en mantelzorgers.  
 
Juist in deze tijd wordt pijnlijk duidelijk hóe nodig het werk van Alzheimer 
Nederland is. De groep mensen met dementie groeit snel en is erg kwetsbaar. 
Gelukkig willen ook steeds meer mensen bijdragen. De opbrengst van de 
collecte stijgt al 6 jaar op rij. En dat is alleen mogelijk dankzij alle vrijwilligers. 
Collecteren loont dus. 
 
 

De collecte gaat met zijn tijd mee: doneren via iDEAL-QR 
en Whatsapp 
Ook dit jaar worden alle collectebussen van Alzheimer Nederland voorzien 
van een iDEAL QR-code. Dit maakt mogelijk dat mensen met hun mobiele 
telefoon geld kunnen geven. Een goed alternatief voor als er geen kleingeld in 
huis is! Veilig, gemakkelijk en anoniem. 
 
Een collectant wordt dit jaar ook in staat gesteld om via Whatsapp mobiel te 
collecteren. Vanuit huis. Als collectant kun je dus hoe dan ook een belangrijke 
bijdrage leveren. 
 

Helpt u mee? Elk uurtje telt… 
 
Elk jaar kan meer geld naar onderzoek, omdat de opbrengst van de collecte 
toeneemt. Collecteren voor Alzheimer Nederland loont dus. Wilt u in 2020 
hieraan als (mobiele) collectant ook een steentje bijdragen?  

Kijk op www.alzheimer-nederland.nl/collecteren voor meer 

informatie.. 
 
U kunt zich hier ook aanmelden of neem contact op met  
 
:Elly Basten organisator van de collecte in HORSSEN.  Mobiel 0620494397 of  
 

via mail : ellybasten@hotmail.com  
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Thuiswerken 

Ja, het is allemaal wat in deze coronatijd. Half Horssen zit thuis te werken terwijl de 

andere helft gewoon naar hun werk gaat. De Horssense (bouw)ondernemers beleven 

hoogtijdagen want iedereen wil nu zijn huis, schuur of tuintje op orde laten brengen. Het 

geld brandt in de zakken van de mensen want ze hebben het, het afgelopen half jaar, 

nergens aan uit kunnen geven. Vakanties, evenementen als Zwarte Cross, Rabbithole en 

kermissen gingen niet door. En zo’n eigen zwembadje in je tuin valt daarbij in het niet. 

 

Hoe is het nou om 100% thuis te werken? Omdat 50% van Horssen dat dus niet lijfelijk 

meemaakt zal ik in dit Reppertje hier enige inzage in geven. 

De dag begint met opstaan. Omdat je geen reistijd hebt en dus ook geen files kun je 

natuurlijk wel wat langer blijven liggen. Hmm, dat valt nog wel te handelen. Aangezien 

vrouwlief in de zorg werkt gaat zij wel al op pad. Hetgeen betekent dat jij dus ook geen 

oog meer dicht doet en dus toch maar gewoon op tijd opstaat. Beneden is het koud en er 

staat geen koffie klaar. Deze zwarte (o, mag ik dat nog wel zeggen??) motor moet zelf 

aangeslingerd worden. Net als de verwarming. Hmm, da’s wat minder.  

Op het werk ga je achter je bureau zitten, lekker warm, ideale hoogte van stoel en bureau 

en de koffieautomaat op 10 meter afstand. Dan begint de ochtend met een tijdje OH-en 

met collega’s waarna je na je tweede kopje koffie weer achter je bureau schuift. 

 

In de thuiswerkwereld schuif je in een keukenstoel achter een te hoge eettafel, met 

daarop een laptop met een klein scherm. Hmm, da’s wat minder. Een paar dagen of zelfs 

weken is dit nog niet zo’n probleem maar na maanden in deze stand je werk doen is wat 

minder. Je schouders en rug laten voelen dat die ook nog een wezenlijk onderdeel 

uitmaken van je lichaam. Krijg je op het werk om de twee weken een stoelmassage. Hier 

niet, de vrouw is werken.  

 

Dan moet er vergaderd worden. Eerlijk is eerlijk, dit zijn er in deze coronatijd een stuk 

minder als daarvoor. Zodat ik me weleens afvraag………………. 

Desalnietemin, je krijgt een ZOOM-uitnodiging. Deze vergaderingen volgde ik voorheen 

op de telefoon maar om nou met een groep van zes man te gaan vergaderen waarbij je 

alleen de spreker op een schermpje van 2x2 cm ziet, da’s wat minder. Zodat ik dus de 

ZOOM-mogelijkheid op mijn laptop heb laten installeren. Ja, laten! Want iedereen denkt 

altijd wel dat dit zo makkelijk is maar je wilt niet weten waar een digibeet allemaal 

tegenaan loopt wanneer die dit zelf probeert te doen. 

Na een vergadering op het werk loop je als eerste weer naar de koffieautomaat. Weer 

even OH-en met collega’s, laatste nieuwtjes uitwisselen en de wereldproblemen even 

oplossen.  
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Na de vergadering moeten er natuurlijk verslagen gemaakt worden en actiepunten 

uitgewerkt. Je zit tenslotte niet voor Jan met de korte achternaam te vergaderen. Al 

vraag ik me………. 

Weer op die te lage stoel of te hoge tafel achter het te kleine scherm. Zonder koffie, zelfs 

zonder lunch. Want de vrouw is nog steeds werken en jij bent niet naar de winkel 

geweest. Op het werk heb je sowieso je boterhammen voor die dag al gesmeerd en kun je 

in de kantine gewoon aanschuiven. Kopje soep, stiekem toch een vette hap, heerlijk. Nee 

nu is het thuis maar behelpen. Hmm, da’s wat minder. Diepvries vol met brood, dat is 

geen probleem. Maar wat daarop? Een ei begint na zes maanden ook wel te vervelen. Je 

krijgt bijkans veren. En ham of kaas, ja daar heb je op zo’n thuiswerkdag ook geen zin in. 

Want zeg nou zelf, mede 50% van thuiswerkend Horssen, thuiswerken lijkt toch wel een 

beetje vakantie, niet dan? En op vakantie eet je ook geen boterham met kaas of ham.  

 

Afijn, zo sleep je je door de dag. Zoals ik al schreef vallen er veel werkzaamheden weg 

omdat werk, waar jij onderdeel van uitmaakt, wordt uitgesteld of zelfs afgesteld. 

Hetgeen betekent dat je minder werk hebt en dus je dagen ook deels moet vullen met 

niet-werkgerelateerde activiteiten. Daarbij komt ook nog eens dat je tijdens je werk niet 

wordt gestoord door OH-ende collega’s. Je draait 100% efficiënt. Sterker, op het werk 

moet je om het half uur een keertje koffie of thee halen omdat het niet gezond is om vier 

uur aan een stuk naar dat scherm te gluren terwijl je het thuis wel uit je hoofd laat om, 

om het hondsgezeik, koffie of thee voor jezelf te gaan halen.  

Maar is het nou allemaal kommer en kwel ? Je leert met dat thuiswerken wel een ijzeren 

discipline opbouwen. Je krijgt allemaal klusjes opgedragen, want jij bent toch de hele dag 

thuis’. Dat betekent dat je je werkzaamheden, ondanks dat je minder werk hebt, toch 

nog goed moet plannen. De wasmachine aanzetten, was ophangen, misschien nog een 

tweede wasje draaien. Met gedegen instructies: ‘Kijk deze knop op 60, uitkijken dat deze 

knop niet op bont staat’. Eten koken of erger nog, bedenken. En als je dan wat bedacht 

hebt, toch met iets anders komen. ‘FF gauw stofzuigen boven, en als je toch tijd over 

hebt dan beneden ook maar even. Kun je tussendoor dan misschien ook 

even dit of dat halen of wegbrengen ? Trouwens Romijnders komt voor 

een servicebeurt en die en die komt dat of dat afgeven. En wanneer ga 

je je auto wassen ?’Je ziet, 100% efficiënt. Ik zal blij zijn wanneer ik weer 

naar kantoor mag.        Repper 
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Hoera …ik ben weer in Horssen!!! 
 

Na 2 ½ week in de Radboud, en daarna 8 weken in revalidatie- centrum 

Waelwick in Ewijk, ben ik weer terug in Horssen. 

 

Het was wel een pittige periode, dat wel!! 

En met heel veel geluk heb ik het ongeluk overleeft. 

Dat niet alleen door de prima verzorging en de fysiotherapie die ik  

kreeg in Ewijk. 

Maar zeker ook door mijn buren!! 

Zoals de arts in de Radboud mij vertelde: als zij jou niet gevonden 

hadden, tja……..dan was het fout afgelopen. 

Maar ook door jullie allemaal: 

De appjes, telefoontjes, bezoekjes, bloemen en lekkers en vooral de 

kaarten die ik van jullie mocht ontvangen. (meer dan 200!!) 

Het heeft me heel goed gedaan!! 

 

Hartstikke bedankt voor alle aandacht, belangstelling en meeleven. 

We gaan daardoor enthousiast verder met oefenen hoor! 

Ik houd moed, het komt goed!   

 

Heel veel lieve groetjes, Mia v. Thiel!! 
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We zijn er helemaal klaar mee 

Hebt u het ook helemaal gehad met dat virus? Of protesteert u mee met de anti-lockdown 

activisten? Nou anders Trump wel. Hij heeft er helemaal niks mee en gaat gewoon door 

met rally’s die zorgen voor de ene na de andere massale uitbraak. Vrij geciteerd uit zijn 

toespraken: “Dr Fauci is a nice man but a disaster and an idiot” en “The idea of 

superspreading events come from left-wing extremists, democrats and Trumphaters, 

possibly, I don’t know, a lot of people say it but I tell you science don’t know ”.  

Nee Trump is niet alleen immuun voor het virus maar ook voor de wetenschap. Hij is zelfs 

immuun voor de realiteit en leeft in een parallel universum dat hij heeft opgebouwd met 

zijn eigen leugens of complot theorieën die hij heeft opgepikt van zijn favoriete pulpTV 

zender FoxNews. Het waren er de afgelopen jaren gemiddeld 15 per dag en hij herhaalt ze 

zo vaak dat hij er zelf in gelooft. Nee, hij is er helemaal klaar mee en noemt de journalisten 

van CNN “bastards” omdat die de hele dag over Corona en de pandemie praten. Kijkt u wel 

eens CNN? Mijn favoriete reporter bij CNN is Briana Keilar Zoek haar beste columns op bij 

Youtube en luister hoe zij op 20 oktober verdedigde waarom CNN er helemaal niet klaar 

mee is.  

Als u dan toch bij Youtube zit, kijk dan ook eens naar de geweldige speach van Obama 

(Obama campaigns for Biden in Philadelphia) waarom die helemaal klaar is met Trump. In 

deze barre tijden hebben we soms een opkikker nodig door te luisteren naar verstandige 

mensen. 

Als u er nog niet helemaal klaar mee bent, of de Engelse taal niet beheerst, heb ik nog een 

paar leestips voor u. Ga voor het laatste nieuws over Corona naar Duurzaamnieuws.nl van 

13 oktober. Zeer interessant zoals bijna alle korte berichten op die site (waar je je gratis 

op kunt abonneren en, als je het leuk vindt, eventueel ook een kleine donatie kunt geven 

om het in stand te houden).  

Mocht u na de introductie van de Corona app in Nederland willen weten wat u van die app 

kunt verwachten, ga dan naar De correspondent.nl voor de ervaring met zo’n app in 

andere landen. (https://decorrespondent.nl/11702/nederland-heeft-eindelijk-zijn-

corona-app-wat-zeggen-de-data-van-landen-die-al-langer-zon-app-hebben/8 ) 

Dat is een prima digitale krant en, op De Klep na, eigenlijk nog het enige medium dat nog 

een beetje degelijke diepgang en achtergrondinformatie geeft. Sportberichten en andere 

waan van de dag zult u er niet in aantreffen en ook geen roddel of achterklap of 

columnisten die alleen maar de koning, burgemeesters en politici kunnen afzeiken. 

Maar vraagt u zich, om op Corona terug te komen, in vredesnaam af waarom we het in 

Nederland ondanks onze intelligente lockdown toch zo veel slechter doen dan alle landen 

om ons heen en of dat wellicht komt door onze unieke discussie over wel of geen 

mondkapjes. Stop dan maar met tobben, het is fake-nieuws en met die discussie over die 

mondkapjes zijn we ook helemaal klaar. In werkelijkheid doen alle landen het bijna even 

https://decorrespondent.nl/11702/nederland-heeft-eindelijk-zijn-corona-app-wat-zeggen-de-data-van-landen-die-al-langer-zon-app-hebben/8
https://decorrespondent.nl/11702/nederland-heeft-eindelijk-zijn-corona-app-wat-zeggen-de-data-van-landen-die-al-langer-zon-app-hebben/8
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slecht en is er nauwelijks een verband met meer of minder strenge regels. Hoe dat kan? 

De doodeenvoudige verklaring is dat een gevorderde uitbraak vrijwel niet meer met halve, 

intelligente of zelfs hele lockdowns is in te dammen.  

Nou ja, er zijn een paar uitzonderingen zoals in China, Z Korea en Nieuw Zeeland. Gelijk bij 

de eerste nieuwe melding van een paar besmettingen nadat de eerste golf gedoofd was, 

duiken ze er daar op door een complete lockdown in het hele gebied waar het zich 

voordoet. Binnen een paar dagen wordt iedereen, ziek of niet ziek, jong en oud in het hele 

brongebied getest. In de Chineese stad Qingdao met 9 miljoen inwoners was dat na een 

melding van 12 nieuwe besmettingen binnen 6 dagen gepiept. Met de resultaten kon men 

snel voor het nog kleine aantal besmettingen de recente contacten traceren en de uitbraak 

herleiden tot één superspreading event. (Dat zijn o.a. bruiloften, verjaardagen, 

trouwerijen, concerten, carnavals party’s, voetbalwedstrijden, kerkdiesten en vooral 

Trump rally’s ) Vervolgens werden alle andere deelnemers aan dat event gedurende 

meerdere dagen getest en voor de zekerheid in quarantaine gehouden en daarna was de 

zaak weer onder controle zonder een enkel sterfgeval.  

In de kiem smoren, zonder uitzonderingen en geen pardon of getreuzel, blijkt effectief en 

verloopt zonder discussie in het parlement, zonder vergeefse oproep voor radio en TV om 

verantwoordelijkheid te nemen en zonder de halve economie lam te hoeven leggen. De 

methode is gebaseerd op de ervaring dat die superspreading events uit of thuis de grote 

boosdoeners zijn. Dat weten we in Nederland ook wel, maar om die massabijeenkomsten 

aan te pakken moeten wij het er eerst wekenlang met elkaar over hebben, krijgen we 

eindeloze discussies over de uitzonderingen die allerlei groepen claimen en wachten we 

even af of het soms vanzelf over gaat. Dan nog lopen we op tegen een leger demonstraten 

die het er helemaal mee gehad hebben of die op grond van de vrijheid van meningsuiting 

denken onze ministers en parlementariërs te mogen uitschelden voor pedofielen.  

Terwijl de ziekenhuizen vol lopen worden we wel elke dag bestookt met de nieuwste cijfers 

over besmettingen. Met 10.000 nieuwe per dag reizen die de pan uit. Maar wat kunnen 

we met die cijfers anders dan concluderen dat het virus vrijwel onbeperkt om zich heen 

grijpt en door de veel te grote mazen van het net heen glipt? Geven de cijfers goed aan 

hoe erg het is? Zijn ze een voorbode en moeten we vrezen dat de aantallen 

ziekenhuisopnames en sterfgevallen straks net zo hard zullen gaan stijgen?  

Sanne Blauw bespreekt in een podcast de zin en onzin van de cijfers 

(https://www.nporadio1.nl/binnenland/27171-) Ik kan ook nog wel wat kanttekeningen bij 

het aantal nieuwe besmettingen plaatsen. Ter illustratie: Eind april kwamen er in 6 dagen 

500 sterfgevallen bij en dat was er één op elke vijf positief geteste personen. Tussen 17 

september en 19 oktober overleden er ook 500 mensen aan Corona, maar dat gebeurde 

in een tijdsbestek van ruim 4 weken en dat was er één op elke 300 positief geteste 

https://www.nporadio1.nl/binnenland/27171-
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personen en één op elke 5000 geteste mensen in die periode. Moeten we daaruit opmaken 

dat het wel meevalt omdat de meesten er niet aan dood gaan?  

We weten inmiddels dat 50% van de personen die wel positief getest zijn op dat moment 

helemaal geen symptomen hadden. Daardoor mogen we ook rustig aannemen dat heel 

veel mensen die wel besmet en dus ook besmettelijk zijn, maar er niets van merken, zich 

ook niet laten testen. We weten ook dat 40 % van de personen die positief getest zijn, al 

een week voordat ze het wisten besmettelijk waren. Als we dan ook nog bedenken dat tot 

nu toe in dit hele jaar nog geen 20% van onze hele bevolking een keer getest is , waarbij 

90 % negatief, en dat een negatieve testuitslag in het verleden geen enkele garantie biedt 

tegen een besmetting in de toekomst, dan is het op z’n minst vreemd dat die getallen 

dagelijks op radio en TV worden omgeroepen. 

Bij onze oosterburen probeert men daarom een ander getal om de ernst van de situatie 

weer te geven. Als voor een bepaald gebied binnen een periode van 14 dagen meer dan 

75 van de 100.000 inwoners besmet blijken te zijn, gaat het stoplicht op rood en gelden 

daar de strengste maatregelen. Tot nu toe helpt dat ook niet evenmin als de avondklokken 

in de Franse steden die worden ingesteld nadat de zaak uit de hand is gelopen. Als ik dat 

kengetal voor ons land voor de periode tot 24 oktober uitreken, kom ik trouwens op een 

getal van 650 per 100.000. Omdat lang niet iedereen met het virus onder de leden ook 

getest wordt, kunnen het er veel meer zijn. We kunnen er daarom rustig vanuit gaan dat 

op elke 100 personen ongeveer 1 à 2 personen besmettelijk zijn en dat de meeste gewoon 

vrij rondlopen zonder het te weten. En toch knipperen de lockdown-stoplichten bij ons 

slechts oranje zodat velen nog even proberen over te steken, een paar kratten bier inslaan 

en naar een feestje zonder mondkapjes gaan.  

De grote getallen zijn trouwens ook misleidend. Je zou immers kunnen gaan denken dat er 

in de meeste gevallen geen ernstige problemen ontstaan bij besmetting. Ook dat is schijn. 

Van alle mensen die de ziekte in meer of minder ernstige vorm in het ziekenhuis of thuis 

hebben doorstaan, blijkt 10 -50% na maanden nog steeds allerlei vreemde klachten te 

hebben. Ook de gedachte dat de jeugd nooit ziek wordt na een besmetting blijkt onjuist 

en tenslotte kunnen juist al die jonge mensen die het virus bij zich dragen zonder ziek te 

worden een gevaar vormen voor de anderen.  

Het best denkbare effect van al dat testen en het dagelijkse omroepen van de getallen op 

radio en TV is dat het angst aanjaagt. Daardoor zouden mensen zich braaf gaan gedragen 

en bij elk verdacht kuchje of contact direct naar de teststraat hollen. Prachtig, maar de 

GGD is al overspannen en kan het aantal niet aan. Ze willen alleen nog mensen met koorts 

testen. Bij de grote aantallen is er geen mogelijkheid om door het nagaan van alle 

contacten de infectiehaarden te traceren. Dat wordt aan de goedheid van de mensen met 

of zonder app zelf overgelaten. Maar hoeveel mensen gaan bij een positieve uitslag 

iedereen waar recent contact mee is geweest waarschuwen, zodat die zich ook willen laten 
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testen? Hoeveel van die gewaarschuwde mensen zullen zich uit voorzorg veertien dagen 

in een waterdichte piepzak terugtrekken?. Hoeveel zullen denken: “Aan m’n hoela, ik ben 

gekke Henkie niet”.  

De cijfers tonen helaas niets anders aan dan dat alle halve of intelligente lockdown 

maatregelen en al het zogenaamde maatwerk en stap voor stap afwachten om vooral de 

economie maar te sparen, niet voldoende effect hebben. Bij deze aantallen lukt het niet 

meer om de kool en de geit te sparen. Trump kiest daarom voor de kool en als de geit dood 

gaat is dat gewoon de schuld van China. Maar als wij half voor de kool kiezen en pas voor 

de geit als die al hoge koorts heeft, dus ten langen leste alsnog een zogenaamd volledige 

lockdown instellen, die helemaal niet waterdicht is, zullen we zowel kool als geit verliezen. 

Ik ben dan ook helemaal klaar met die getallen, kruip diep weg in mijn schulp, met een 

brok in de keel en tranen in de ogen kijk ik naar Love Nature en via Netflix naar de laatste 

getuigenis van David Attenburough met “A life on our planet” en kijk ik verder alleen nog 

naar de persconferenties vanwege Irma.  
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Sa t é om  a f t e h a len  b y  Cob u s 

Var k en sh aas of Kip d ij  Sa t é h u isgem aak t , in clu sief gem en gd e 

sa lad e, st ok b r ood  en  fr iet en   € 13,50  

Sp ar e Rib s h u isgem aak t , in clu sief gem en gd e sa lad e, st ok b r ood  

en  fr iet en   €  16,50 

Gezin szak  fr iet en  + 5 fr ik an d ellen  of k r ok et t en    € 15,- 

Voor  k in d er en  fr iet en  en  fr ik an d el  of  k r ok et    €  3,50   

Heer lijk e h u isgem aak t e soep en , Tom at en , P ap r ik a  m et  zoet e 

aa r d ap p el  of  Uien soep .  An d er e sm ak en  n aa r  k eu ze.                                

In clu sief  k r u id en b ot er      1  lit er  € 6,00 

Afh aa lt ijd en  van  16.00 t ot  20.00 u u r .                                              

Voor  b est ell in gen  en  in fo b ellen  of ap p en  m et  0620422402        

Dit  m ag d e geh ele d ag! 

 

Met  sm ak elijk e gr oet en , 

Cob u s 

Asp er t  4  

Hor ssen                              Telefoon  0620422402 
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Bericht uit Spanje!! 

 

Sinterklaas naar Horssen  

 
Een spannende tijd breekt weer aan. 

Sinterklaas zou naar Horssen komen op 22 november, maar…. 

Door Corona is in de wereld ‘n hele vervelende periode ontstaan! 

 

Het feest organiseren zoals we dat al jaren gewend zijn in Horssen, mag 

dit jaar ècht niet. 

 

Wij als com. zijn meteen na gaan denken over een feest “buiten”. 

We hebben ons voorstel ingediend bij de Gemeente Druten. 

Het zag er veel belovend uit! 

 

Maar de Gemeente heeft n.a.v. de laatste persconferentie donderdag jl. 

alles ingetrokken: evenementen zijn verboden!! 

En dit verbod geldt zeker voor de komende 4 weken. 

 

Dit verbod is deze week ook bekend gemaakt bij de Sintcom. in Maas en 

Waal! 

Helaas….alles staat even stil!! 

We hopen dat we jullie er begrip voor hebben. 

 

We wachten nu maar af of het alsnog kan gebeuren. 

Zo ja….dan horen jullie meteen van ons wat er gaat gebeuren! 

 

Groetjes, namens het Sintcom. Mia  (miavanthiel@caiway.nl)   

Deze foto van Onbekende auteur is 

mailto:miavanthiel@caiway.nl
http://nl.wikipedia.org/wiki/Bestand:Sinterklaas_arrives_in_the_Netherlands.jpg
https://creativecommons.org/licenses/by-sa/3.0/
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Bewoners Boldershof openen 

snoezelruimte De Triangel  
 

Na jaren van plannen, fondsenwerven en bouwen, vond op donderdag 8 

oktober de opening plaats van snoezelruimte De Triangel op woonzorgpark 

Boldershof van ’s Heeren Loo. Deze snoezelruimte biedt bewoners van het 

park een aanvulling op hun bestaande dagbesteding en nodigt hen uit om 

van alles en nog wat te doen. Door de bewoners werd de ruimte feestelijk 

geopend. 

 
“Communicatie met mensen met een zeer ernstige verstandelijke en/of 
lichamelijke beperking, verloopt via geluiden, houding, spierspanning en 
mimiek”, legt Hans Liebers, Manager Zorg van Boldershof uit. “In onze 
snoezelruimte vind je een dieptetunnel met ‘sterrenhemel effect’, een 
interactieve lichtwand, een watermuur en een podium met waterbed. Verder 
zorgen kleurrijke lichtprojecties en zachte bubbelgeluiden voor een vrolijke 
stemming. Een bezoek aan de snoezelruimte is dan ook een ware belevenis 
voor onze bewoners en biedt hen een prachtige aanvulling op het bestaande 
dagbestedingsaanbod. We zijn er dan ook enorm blij mee.”  
 
Bewoners betrokken bij opening 
Ondanks dat het geplande openingsfeest door de maatregelen rondom 
corona niet kon plaatsvinden, wist woonzorgpark Boldershof samen met 
enkele bewoners toch nog een feestelijke opening te realiseren. Met 
zelfgebakken taartjes en een gezellig samenzijn werd de ruimte in gebruik 
genomen. 
 
Snuffelen en doezelen maakt snoezelen 

Snoezelen geeft vooral mensen met een (zeer) ernstige verstandelijke 
beperking of gevorderde dementie een zeker gevoel van geborgenheid en 
vrijheid. Begeleidster Lotte vertelt: " Een snoezelruimte biedt 
belevingsgerichte activiteiten aan. En dat is precies waar onze cliënten 
vanwege hun beperking zo'n behoefte aan hebben. Als begeleiders kunnen 
we onze bewoners in een snoezelruimte dan ook op verschillende manieren 
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uitdagen. Om actief te bewegen, maar ook om juist volledig te ontspannen. 
Onze bewoners geven helemaal zelf aan wat ze willen doen.” 
 

Dank aan gulle giftgevers 

Het tot stand laten komen van de snoezelruimte, kon alleen dankzij de steun 

van een aantal gulle gevers. Hans Liebers: “Zonder de bijdragen van het Dr. 

C.J. Vaillant Fonds, de Pasman Stichting, een erflater en de Stichting Vrienden 

van Boldershof, hadden we deze prachtige snoezelruimte nooit kunnen 

realiseren. Wij danken hen dan ook heel hartelijk voor hun vertrouwen en 

steun!” 
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MS collecteweek (16-21 november 2020):  

  collectanten gezocht in Horssen!  

Van 16 t/m 21 november 2020 vindt de landelijke huis-aan-huiscollecte 

van het Nationaal MS Fonds plaats. We zijn hard op zoek naar 

collectanten in Horssen. Help jij ons in de strijd tegen multiple sclerose 

(MS)?  

Anders dan anders   

Door het coronavirus ziet de MS collecte ziet er dit jaar anders uit. Collecteren 

mag van de overheid, maar het is niet vanzelfsprekend dat onze collectanten 

allemaal langs de deur gaan. Daarom biedt het Nationaal MS Fonds andere 

manieren van collecteren aan haar collectanten. Collectanten kunnen een 

donatieflyer met QR-code door brievenbussen in hun omgeving doen. Ook is 

het mogelijk om online te collecteren met een digitale collectebus. Meer 

informatie hierover vindt u op www.nationaalmsfonds.nl/ms-

collecte/collecteren-in-coronatijd/ 

   

Lia collecteert al tien jaar  

 
Iedere collectant heeft zijn of haar 

eigen reden om zich in te zetten in de 

strijd tegen MS. Zo ook Lia, die 

inmiddels alweer tien jaar collecteert 

voor het Nationaal MS Fonds. Haar 

man kreeg in 2002, na een aantal jaar van vage klachten, de diagnose MS. De 

impact op het gezin was groot. ‘Hij was 52 en een sterke en ondernemende 

man. Na de diagnose stortte zijn wereld in. Hij kon niet accepteren dat hij ziek 

was. Door concentratieproblemen en vermoeidheid moest hij al vrij snel zijn 

werk als assurantieadviseur opgeven. Hij voelde zich afgeschreven. Die 

periode heeft een wissel op het gezin getrokken. En nog. Mijn man heeft veel 

last van vermoeidheid en kan nog maar een meter of twee, drie lopen. Hij gaat 

ook cognitief achteruit. Om daar een weg in te vinden, is een proces. Als 

partner kun je je machteloos voelen. Door te gaan collecteren, had ik het 

gevoel dat ik toch iets kon bijdragen.’  

   

MS staat niet stil, dus wij ook niet  
De opbrengst van de collecte is enorm belangrijk voor het Nationaal MS 

Fonds. Met de opbrengst van de collecte wordt onder andere onderzoek naar 

betere behandelingen en een betere kwaliteit van leven voor mensen met MS 

gefinancierd. Dit onderzoek mag niet stil komen te liggen, MS staat immers 

ook niet stil. Helpt u mee? Word collectant.  

   

Meer informatie of aanmelden: www.nationaalmsfonds.nl/collecteren  

   
 

 

http://www.nationaalmsfonds.nl/collecteren


35 

 



36 



37 

 
 

 

 



38 

  

                   Aannemersbedrijf Litjens

                                                                        Haselcamp 17 
                             6631 BV Horssen

                                 0487-540036 / 06-49921834

● Nieuwbouw ● Onderhoud ● Renovatie ● Verbouw

● Tevens voor verkoop van hout en plaatmateriaal.
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Na ruim een jaar intensief onderzoek- en schrijfwerk komt medio november 2020 voor 

de werkgroep “Boek de Horst” de eindstreep in zicht. Het boek, met als titel: 

“Voetstappen in de Horst”,  bevat met ruim vijf en tachtig pagina’s  een stukje 

geschiedenis van die buurt met zo’n dertig verhalen over mensen en families van vroeger 

en nu.  

 

Prachtige verhalen en anekdotes, verteld door de oud-bewoners zelf en hun familieleden. 

Een plattegrond van de buurt de Horst van rond het jaar 1950 heeft een centrale plaats in 

het boek. Daarop staan alle panden in de Horst en de aangrenzende Waalbandijk, 

Nieuwstraat, Ambtshuisstraat en de Hooistraat, toen nog een belangrijke winkelstraat van 

Druten. Op die kaart zijn deze straten en ook het Merkuspaadje en het  Pepermuntstraatje 

ingetekend, verwijzend naar  een overzicht van namen van de toenmalige bewoners, 

straatnamen en huisnummers. 

In de interviews en verhalen wordt het wel en wee van de bewoners beschreven. Over de 

moeilijke levensomstandigheden, vaak “klaore arremoei”, in de Horst zelf en over de gang 

van zaken bij bewoners en bedrijfjes. Bewoners beschrijven hun dikwijls moeilijke leven in 

woningen die eigenlijk onbewoonbaar waren, maar hebben nu, een halve eeuw later, soms 

toch een soort nostalgisch gevoel over dat verleden. Vooral de gemeenschapszin, het 

elkaar helpen als dat nodig was, was groot. “Bijna iedereen had even weinig te besteden”. 

Foto’s, vaak uit familiealbums, bevestigen de eenvoud van het toenmalige leven in de 

Horst. 

Het boek besteedt ook aandacht aan de nieuwe Horst. Na de afbraak van de oude buurt 

nam bouwbedrijf Van de Klok vrijwel het hele terrein in gebruik. Na verhuizing van het 

bouwbedrijf naar 

Nijmegen werd door dezelfde bouwondernemer de Horst getransformeerd in een 

moderne woonwijk. Aan het resultaat van die metamorfose is in het boek ook ruime 

aandacht besteed.  

Met de realisatie van dit prachtige boek heeft de werkgroep de doelstelling bereikt om nu, 

vijftig jaar na het vertrek van de laatste bewoners van de oude Horst, vast te leggen hoe 

het leven in die bijzondere woonbuurt, gelegen tussen het centrum van Druten en de 

Waalbandijk, was en nu is. 

Het is een opmerkelijk boek voor iedereen die geïnteresseerd is in de geschiedenis van de 

Horst èn 

van het dorp Druten. Vanaf maandag 16 november aanstaande is dit lang verwachte en 

unieke boek over de geschiedenis van de Drutense buurt de Horst te koop voor de prijs 

van negentien euro bij Bruna, Markt, Druten. 

Voor informatie: 

Wil van den Dobbelsteen, tel. 0487 – 513107 
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Gerard Merkus, tel. 0487 – 842148 

Gerrit Wolbrink, tel. 0487 - 512175 
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Nieuwe tentoonstelling ‘Metamorfose’ in het museum Tweestromenland te 

Beneden-Leeuwen  

Van de 9000 voorwerpen die het museum bezit, zien de meesten nooit het 

daglicht. Maar een klein deel wordt gebruikt voor tentoonstellingen en de rest 

ligt in het depot.  Reden om twintig kunstenaars van stichting Kunstbakens te 

vragen om zich te laten inspireren door een cultuurhistorisch voorwerp – naar 

eigen keuze - als basis voor een kunstwerk.   

Deze gedaanteverwisseling ‘’ Metamorfose’ levert twintig boeiende 

kunstwerken op. Kunstwerken die een schitterende en spannende symbiose 

laten zien tussen oud en nieuw.  Voorwerpen die eeuwenlang achteloos ter 

hand zijn genomen bij voorbeeld om een beroep mee uit te oefenen blijken 

plotseling te zijn veranderd in een adembenemend nieuw kunstvoorwerp.  

De tentoonstelling loopt van 3 oktober tot 17 januari 2021. 

 

Museum Tweestromenland 

secretariaat@museumtweestromenland.nl 

voor verdere inlichtingen: Jaap van der Veen, tel.: 06 51227007 

 

mailto:secretariaat@museumtweestromenland.nl
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PSV. Roviënna.   

 

Op 3 okt. Was er een Samen Gestelde Wedstrijd in 

Ophemert. 

Laura van Beijnum nam deel aan deze wedstrijd. 

Met haar paard Heffner in de klasse B behaalde zij 

4 strafpunten bij het springen , maar reed een 

foutloze cross. 

Met Favreau  behaalde ze 8 strafpunten bij het springen in de klasse B , maar 

weer een foutloze cross. 

Op 10 okt. was er een SGW wedstrijd, ook hier nam Laura aan deel. 

In de dressuur klasse B behaalde zij 204 punten, bij het springen 12 straf 

punten en weer een foutloze cross als sluitstuk. 

Door de aangescherpte Coronaregels konden we de Orchideeënverkoop en 

open dag  niet door laten gaan. 

Wij hopen dat we volgend jaar weer op u kunnen rekenen. 
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U kunt uw mededelingen ook plaatsen op de website Horssen.NU.  
U kunt daarvoor dezelfde opmaak gebruiken als voor De Klep, maar wij 
kunnen alleen Word bestanden gebruiken. Een pdf-formaat kan niet 
worden geplaatst. 
 
Stuur uw bericht naar webredactie@Horssen.nu .  

_______________________________________________________ 

Wilt u contact  opnemen met de klepredactie: Wij zijn uitsluitend 

bereikbaar via het mailadres van de klep: MailKlep@planet.nl 

Op de maandagen in de weken dat de klep verschijnt zijn wij tussen 

18:00 en 20:00 uur aanwezig op het redactieadres Kerkpad 9b naast 

de pastorie van de Antonius Abt kerk. 
  

Ook uw stukje in De Klep? 
 

Wilt u ook iets plaatsen in De Klep, mail uw document dan naar 
mailklep@planet.nl. Om het onze redactie wat makkelijker te 
maken, verzoeken wij uw vriendelijk om bij het aanleveren van 
uw pagina rekening te houden met de volgende richtlijnen 
betreffende de opmaak: 
 

- Bestandstype: Word of PDF formaat 
- Pagina indeling: A4 staand 
- Minimale lettergrootte voor koppen: 18pt. 
- Minimale lettergrootte voor tekst: 16pt. 
- Geen kop- en/of voetteksten 

 
Let op: De Klep wordt samengesteld in A4 formaat. Bij het 
afdrukken wordt dit vervolgens verkleind naar A5. Voldoet uw 
document daarom niet aan bovengenoemde eigenschappen, 
dan kan de redactie helaas niet garanderen dat uw pagina of 
advertentie aan uw kwaliteitsverwachtingen tegemoet komt.  

mailto:Klep@planet.nl
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